
Protokół Nr LIII.2023

z LIII Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim

z dnia 21 grudnia 2023 r.

                                                                                              
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad i powitanie zaproszonych gości.
                                                                                                                                  

LIII  Sesja  Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim  rozpoczęła się o godzinie  918 i  miała
miejsce w sali konferencyjnej w Budynku Kulturalno – Oświatowym w Wielopolu Skrzyńskim.
Obrady sesji otworzył i prowadził Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy. Stwierdził
quorum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Zgodnie
z załączoną listą  obecności w sesji  uczestniczyli  wszyscy radni.  W czasie  obrad,  sesję opuścili
radni: Pan Krzysztof Majchrowicz i Pan Wiesław Janowski. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Górski  powitał zaproszonych  gości
i radnych. W obradach wzięli udział:

―  Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pan Łukasz Dziok – Zastępca Wójta, Sekretarz Gminy Wielopole Skrzyńskie; 
―  Pani Gabriela Walczak – Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pani Maria Urzędowska – radca prawny Urzędu Gminy w Wielopolu Skrzyńskim;
―  dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pani Sławomira Marciniec – sołtys sołectwa Broniszów.
   

Następnie Pan Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o transmisji i utrwalaniu obrad
Sesji Rady Gminy za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, udostępnianiu nagrań z obrad
w Biuletynie  Informacji  Publicznej,  na  stronie  internetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  oraz
w Urzędzie  Gminy  oraz  wyrażeniu  zgody  uczestników sesji  na  przetwarzanie  i  upublicznianie
swoich danych osobowych w myśl przepisów rozporządzenia o ochronie danych RODO. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

Przewodniczący  Rady Gminy  –  Pan Sławomir  Górski  zaproponował  zmianę  porządku
obrad sesji poprzez włączenie dwóch projektów uchwał omówionych i zaopiniowanych na Komisji
Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Poddał pod głosowanie włączenie do porządku
obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI.390.2023 Rady Gminy w Wielopolu
Skrzyńskim  z  dnia  27  października  2023  r.  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  w  zakresie
inwestycji o wartości przekraczającej kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok (pkt 3 ppkt 2). 

Niniejszy projekt uchwały został jednogłośnie włączony do porządku obrad sesji przy:
―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
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przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Następnie  Pan  Przewodniczący  Rady  Gminy  poddał  pod  głosowanie  włączenie  do
porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na
okres przekraczający rok budżetowy z tytułu realizacji zadania w zakresie prowadzenia publicznego
transportu  zbiorowego  (pkt  3  ppkt  3).  Ww.  projekt  uchwały  został  jednogłośnie  włączony  do
porządku obrad sesji przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Kolejno  Pan Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  porządek  obrad  LIII Sesji  Rady
Gminy w Wielopolu Skrzyńskim łącznie z wprowadzonymi zmianami:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad i powitanie zaproszonych gości.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:

1)  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok

Nr XXXIX.314.2023 z dnia 19 stycznia 2023 r.;

2)  w sprawie  zmiany uchwały Nr LI.390.2023 Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia

27  października  2023  r.  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  w  zakresie  inwestycji

o wartości przekraczającej kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok;

3)  w sprawie  wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na okres przekraczający rok

budżetowy  z  tytułu  realizacji  zadania  w  zakresie  prowadzenia  publicznego  transportu

zbiorowego.  

4. Informacje  Wójta Gminy z realizacji zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy w okresie

międzysesyjnym.

5. Zapytania dotyczące informacji przedstawionych przez Wójta Gminy.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Wnioski i sprawy różne.

8. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.

9. Zamknięcie sesji.  

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było.
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 3.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał.

Pani Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska poinformowała, że projekty uchwał zawarte w porządku obrad dzisiejszej sesji były
analizowane na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w dniu
18 grudnia br. Wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie.

1)  Pan  Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok
Nr XXXIX.314.2023 z dnia 19 stycznia 2023 r.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego,  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LIII.413.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

2)  Pan Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w sprawie zmiany uchwały Nr LI.390.2023 Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia
27  października  2023  r.  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  w  zakresie  inwestycji
o wartości przekraczającej kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego,  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LIII.414.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 
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3)  Pan Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w sprawie  wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na okres przekraczający rok
budżetowy z tytułu realizacji  zadania w zakresie prowadzenia publicznego transportu
zbiorowego.  

Do przedstawionego projektu uchwały głos zabrał Pan Zastępca Wójta Gminy Wielopole
Skrzyńskie  zwracając  uwagę  na  omyłkę  pisarską  w  treści  § 3  projektu  uchwały  dotyczącą
wykonania uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod głosowanie ww. projekt
uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LIII.415.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę.    

4.  Informacje Wójta Gminy z realizacji zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy
w okresie międzysesyjnym.

Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie przedstawił informacje z realizacji
zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy w okresie międzysesyjnym:
—  Gmina  Wielopole  Skrzyńskie  otrzymała  dofinansowanie  ze  środków  Funduszu  Rozwoju

Przewozów Autobusowych do przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicz-
nej.  Od  stycznia  2024  r.  działać  będą  połączenia  autobusowe  o  charakterze  użyteczności
publicznej na następujących liniach komunikacyjnych:
• Wielopole – Brzeziny Góra Grudna przez Pogwizdów, Berdechów, Bukowinę;
• Wielopole – Wielopole przez Broniszów;
• Wielopole – Strzyżów przez Nawsie;
• Wielopole – Strzyżów przez Wiśniową.
Krótkich kursów do Nawsia i Wiśniowej już nie będzie. Wartość otrzymanego dofinansowania
wynosi 390.776,40 zł.

—  Gminie Wielopole Skrzyńskie zostało przyznane dofinansowanie w kwocie 548.720,00 zł na
inwestycję pn. „Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Wielopole Skrzyńskie”
w  ramach  programu  Rozświetlamy  Polskę  z  Rządowego  Funduszu  Polski  Ład  Program
Inwestycji Strategicznych – edycja IX. Celem zadania jest modernizacja oświetlenia ulicznego
na  terenie  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  poprzez  wymianę  wszystkich  starych  lamp  na
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nowoczesne  oprawy  LED  posiadające  wymagane  certyfikaty  z  co  najmniej  60  miesięczną
gwarancją  i  możliwością  w  zakresie  zdalnego  sterowania  oświetleniem.  Wysokiej  jakości
produkty oświetleniowe,  trwałe,  a jednocześnie energooszczędne zapewnią wyższą efektyw-
ność energetyczną i dbałość o środowisko przez ograniczone wydzielanie dwutlenku węgla do
atmosfery, co  w konsekwencji pozwoli to na oszczędności kosztów energii  w granicach 50 –
60%.

—  W dniu 20 grudnia 2023 r. podpisana została umowa z PFRON na dofinansowanie wyposażenia
gabinetu psychologa w Szkole Podstawowej im. Sybiraków w Nawsiu  w ramach  programu
„Stabilne  zatrudnienie –  osoby  niepełnosprawne  w  administracji  i  służbie  publicznej”.
Wnioskowane dofinansowanie z PFRON – 33.772,12 zł.

—  W dniu 4 grudnia 2023 r. została podpisana umowa z Ministerstwem Edukacji i  Nauki dla
zadania  pn.  „Wyposażenie  Szkoły  Podstawowej  im.  Karola  Olszewskiego w Broniszowie”.
Przyznana  została  kwota 200.000,00 zł  na  zakup wyposażenia dla  Szkoły Podstawowej im.
Karola  Olszewskiego  w  Broniszowie,  w  szczególności  na  umeblowanie  i  wyposażenie  sal
dydaktycznych  oraz  wyposażenie  szatni,  biblioteki,  sali  gimnastycznej,  zaplecza  socjalnego
kadry pedagogicznej i obsługi placówki w nowo wybudowanej części szkoły. Koszt całkowity
zadania: 400.000.00 zł.

—  W dniu 24 listopada 2023 r. podpisana została umowa na dofinansowanie zadania pn. „Budowa
boisk  wielofunkcyjnych  przy  Szkole  Podstawowej  w  Gliniku,  przy  Szkole  Podstawowej
w Broniszowie oraz przy Szkole Podstawowej w Brzezinach” z Ministerstwa Sportu i Turystyki
w ramach Programu Sportowa Polska 2023.  Zakres zadania obejmuje budowę trzech boisk
przyszkolnych na terenie Gminy Wielopole Skrzyńskie:
1. Przy  Szkole  Podstawowej  im.  Św.  Jana  Pawła  II  w Gliniku planowane  jest  wykonanie

boiska wielofunkcyjnego o nawierzchni z trawy naturalnej wraz z kanalizacją deszczową
oraz oświetleniem hybrydowym i monitoringiem. Szacowany koszt  zadania wraz z nadzo-
rem inwestorskim wynosi 660.449,00 zł, z czego dofinansowanie – 70% kosztów kwalifiko-
wanych. Realizacja zadania planowana jest na 2024 rok.

2. Przy Szkole  Podstawowej  im.  Karola  Olszewskiego w Broniszowie  planuje  się  budowę
boiska sportowego o nawierzchni  trawiastej  wraz z  konieczną infrastrukturą sportową tj.
bramki, wyznaczenie linii boiska, piłko-chwyty o wysokości 4 m, drenaż, dojście z kostki
betonowej,  trybuna,  oświetlenie  obiektu.  Szacowany  koszt  zadania wraz  z  nadzorem
inwestorskim wynosi 707.000,00 zł,  z czego dofinansowanie – 70% kosztów kwalifikowa-
nych. Realizacja zadania planowana jest na 2024 rok. Pan Wójt mówił, że będzie zabiegał
o wojewódzką, a nawet ogólnopolską inaugurację roku szkolnego 2024 w Broniszowie.

3. Przy  Szkole  Podstawowej  Nr  1  im.  ppłka  Ludwika  Marszałka  „Zbroi”  w  Brzezinach
zaplanowano  budowę  boiska  wielofunkcyjnego  o  nawierzchni  bezpiecznej  ze  sztucznej
trawy wraz  z  wyposażeniem.  Szacowany  koszt  zadania  wraz  z  nadzorem inwestorskim
wynosi 1,2 mln zł, z czego  dofinansowanie – 70% kosztów kwalifikowanych. Realizacja
zadania planowana jest na 2025 rok.

Szacowany  koszt  budowy wszystkich  trzech  boisk  wraz  z  nadzorem inwestorskim wynosi
ponad  2,5  mln  zł,  z  czego  przewidziane  dofinansowanie  70%  kosztów  kwalifikowanych.
Wkład własny – 773.213,00 zł.
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—  Utrzymanie zimowe dróg w sezonie 2023-2024 prowadzone jest w trybie 24-godzinnym, 7 dni
w tygodniu. Realizowane  jest przez  wykonawców wyłonionych  w drodze  przetargów.  Plan
zimowego utrzymania zakłada objęcie jednolitymi standardami zimowego utrzymania całych
ciągów drogowych oraz utrzymanie tych standardów w czasie trwania całego sezonu zimowe-
go. W przypadkach długotrwałego występowania skrajnie niekorzystnych warunków pogodo-
wych, w szczególności takich jak zawieje i zamiecie śnieżne czy długotrwałe burze śnieżne,
niweczących efekty odśnieżania dróg, osiągnięcie i utrzymanie na drogach standardu docelowe-
go może być utrudnione. Co za tym idzie, mogą zdarzyć się czasowe utrudnienia powstałe na
drogach  wynikłe  z  wyżej  wymienionych  warunków  pogodowych.  Dlatego  też  zostały
uruchomione telefony alarmowe  udostępnione na stronie Urzędu Gminy i  profilu facebooka
Wójta.

—  Z dniem 1 grudnia 2023 r. uruchomiono nową linię komunikacyjną Wielopole Skrzyńskie –
Sędziszów Małopolski przez Ropczyce. Jest to kurs komercyjny, realizowany przez przewoźni-
ka: Łukasz Bąk Bąk Travel. Pan Wójt poinformował gdzie można kupić bilety miesięczne. 

—  Rozpoczęły się prace związane z przebudową drogi wojewódzkiej Nr 986 Tuszyma – Ropczyce
– Wiśniowa w miejscowości Broniszów. W ramach tej inwestycji powstanie nowa nawierzch-
nia bitumiczna na odcinku o długości ok. 655 mb.  Wartość inwestycji  wynosi 600.000,00 zł,
z  czego  Gmina  Wielopole  Skrzyńskie  dołożyła 50.000,00  zł,  natomiast  Marszałek
Województwa Podkarpackiego wyłożył 550.000,00 zł. Wykonawcą inwestycji jest PDM S.A.
z Dębicy. Termin realizacji – do końca grudnia 2023 r.

—  Zakończono  realizację  inwestycji  pn. „Budowa  sieci  kanalizacji  sanitarnej  w  miejscowości
Wielopole Skrzyńskie przysiółek Wytrząska” – w ramach zadania pn. „Opracowanie dokumen-
tacji projektowej dla budowy oraz budowa oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacji sanitarnej
w miejscowości Wielopole Skrzyńskie, Glinik, Nawsie i Broniszów”. Przedmiotowa inwestycja
obejmowała budowę sieci kanalizacji sanitarnej o długości 1314,4 m dla przysiółka Wytrząska.
Sieć kanalizacji  sanitarnej  realizowana  była metodą  przewiertu  sterowanego  oraz  metodą
wykopową. Powstała nowa sieć kanalizacji sanitarnej umożliwia podłączenie 12 gospodarstw
domowych.  Wartość  inwestycji  –  324.720,00 zł.  Wykonawca –  Firma Handlowo-Usługowa
Marcin Plezia z Ropczyc.

—  Zakończono realizację inwestycji pn. „Budowa oczyszczalni ścieków w Broniszowie o przepu-
stowości 15 m3/d wraz z odcinkami kanalizacji sanitarnej”.  Planowane jest wykonanie ok. 30
przyłączy kanalizacyjnych  z gospodarstw domowych i  szkoły podstawowej. Łączna długość
sieci kanalizacji sanitarnej wynosić będzie 1121 mb. Finansowanie inwestycji jest ze środków
z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej z przeznaczeniem na wsparcie finansowe inwestycji
w zakresie kanalizacji. Wykonawca – Zakład Instalacji Sanitarnych Adam Niedziałek. Wartość
inwestycji – 1.319.175,00 zł. Koszt przyłącza – 3.279,18 zł możliwa płatność w dwóch ratach.

—  Trwa  budowa  sieci  wodociągowej  w  miejscowości  Broniszów.  W  ramach  przedmiotowej
inwestycji zostanie wykonane ok. 11 km sieci wodociągowej, co umożliwi podłączenie ok. 72
gospodarstw  domowych.  Powstająca  sieć  wodociągowa  zapewni  zaopatrzenie  w  wodę
pozostałej  górnej  części  Broniszowa.  W  efekcie  cała  miejscowość  Broniszów  będzie
zwodociągowana.  Powstanie  pompownia  hydroforowa  zlokalizowana  w  Domu  Ludowym
w Broniszowie. Zastosowanych będzie 49 sztuk hydrantów pożarowych. Zadanie finansowane
jest z  udziałem  środków  Europejskiego  Funduszu  Rolnego  na  rzecz  Rozwoju  Obszarów
Wiejskich w ramach programu PROW na lata 2014-2020. Wykonawca – Zakład Instalacyjno-
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Budowlany Edward Kwiek.  Wartość inwestycji  –  prawie 1,9 mln zł.  Przyłącza realizowane
będą na przełomie 2023/2024. Koszt przyłącza – 3.950,00 zł możliwa płatność w dwóch ratach.

—  Prawie zakończona została  inwestycja pn.  „Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Broniszowie
o salę gimnastyczną i pomieszczenia dydaktyczne wraz z niezbędnym wyposażeniem – etap
II”.  Początkiem  stycznia  wykonawca  planuje  zgłosić  inwestycję do  odbioru  końcowego.
Wykonawcą inwestycji jest Przedsiębiorstwo Remontowo-Budowlane „REMBUD” Sp. z o.o.
ze Strzyżowa. Wartość umowy z wykonawcą wynosi 7.895.595,77 zł. Zadanie finansowane jest
z  Funduszu  Rozwoju  Kultury  Fizycznej  –  Sportowa  Polska  Program  Rozwoju  Lokalnej
Infrastruktury Sportowej – Edycja 2021 w kwocie 2.038.496,17 zł oraz z Rządowego Funduszu
Polski  Ład  Program  Inwestycji  Strategicznych  w  kwocie  5.839.148,00  zł.  Środki  własne
budżetu Gminy Wielopole Skrzyńskie – 17.951,60 zł.

—  Gmina Wielopole Skrzyńskie realizuje inwestycję pn. „Termomodernizacja Szkoły Podstawo-
wej  im.  Sybiraków w Nawsiu”.  Zostały zakończone prace związane  z  I  etapem inwestycji.
Trwają prace związane z II etapem, min. wykonanie wentylacji mechanicznej, nowej instalacji
elektrycznej,  roboty  malarskie,  budowa  schodów  oraz  podjazdu  dla  niepełnosprawnych.
W wyniku realizacji zadania zmniejszymy zapotrzebowanie na energię niezbędną do funkcjo-
nowania placówki, tym samym obniżymy koszty bieżące. Ponadto dzięki inwestycji stworzymy
lepsze  warunki  do  nauki  eliminując:  zawilgocenia,  grzyb,  hałas  i  poprawimy  estetykę
przestrzeni  publicznej  w centrum  miejscowości,  gdzie  usytuowana  jest  szkoła.  Planowany
termin  zakończenia  prac:  do  15  kwietnia  2024  r.  Inwestycja  finansowana  jest  ze  środków
z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko tzw. POIiŚ  w wysokości 2.251.799,20
zł, w tym dofinansowanie 100% kosztów kwalifikowanych, czyli wartość netto inwestycji tj.
1.830.731,06  zł.  Dodatkowo  na  realizację  przedmiotowej  inwestycji  Gmina  Wielopole
Skrzyńskie pozyskała środki z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicz-
nych  (z  tego  źródła  dofinansowane będą  koszty  niekwalifikowane  w programie  POIiŚ)
1.700.000,00  zł,  w  tym  roboty  dodatkowe  1.278.931,86  zł  oraz  koszty  niekwalifikowane
w  Programie Operacyjnym Infrastruktura  i  Środowisko:  421.068,14  zł.  Całkowita  wartość
inwestycji  (kwota  podpisanej  umowy)  wynosi 3.530.731,06  zł.  Do  inwestycji  gmina  nie
dołoży  z  budżetu  prawie  nic.  Wykonawcą  inwestycji  jest Przedsiębiorstwo Remontowo-
Budowlane „Rembud”  Sp.  z  o.o.  ze  Strzyżowa.  Pan  Wójt  podziękował  pani  dyrektor,
nauczycielom,  dzieciom za funkcjonowanie  w trudnych warunkach budowy, a  rodzicom za
wyrozumiałość i cierpliwość. Mówił także o planach dobudowy sali gimnastycznej przy Szkole
Podstawowej w Nawsiu.

—  Gmina Wielopole Skrzyńskie realizuje zadanie pn. „Przebudowa dróg gminnych i wewnętrz-
nych  na  terenie  wsi  Nawsie  w  gminie  Wielopole  Skrzyńskie”.  12  dróg  zostało  pokrytych
asfaltem, natomiast 5 oczekuje na asfaltowanie. Termin realizacji inwestycji – do końca roku
2023.  Pan  Wójt  mówił  o  późnym  rozpoczęciu  przez  wykonawcę  zadania  i  z  uwagi  na
niesprzyjające  warunki  atmosferyczne,  problemach  z  jego  terminowym  odbiorem,  z  czym
wiązać się to może z naliczeniem dla wykonawcy kar finansowych.

—  W dniu 23 listopada 2023 r. został ogłoszony przetarg na przebudowę drogi gminnej Broniszów
Dół Lasek poprzez budowę chodnika, przejścia dla pieszych oraz peronu przystankowego”. Na
część dotyczącą budowy oświetlenia wybrano ofertę firmy Energosieci Podkarpacie Sp. z.o.o.
z Głogowa Małopolskiego za kwotę 169.891,87 zł.  Dla części budowy chodnika, przejścia do
pieszych  i peronu przystankowego wybrano  Firmę Usługową SŁAW-DOM Sławomir Lepak
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z Brzezin za kwotę 228.755,40 zł.
—  W dniu 27 listopada 2023 r. został ogłoszony przetarg na rozbudowę i modernizację oświetlenia

ulicznego w miejscowości Nawsie i Wielopole Skrzyńskie. Otwarcie ofert nastąpiło 12 grudnia
2023 r. Złożone zostały oferty przez 6 oferentów. Oferty są w trakcie weryfikacji.

—  W dniu 30 listopada 2023 r. został ogłoszony przetarg na dostawę artykułów żywnościowych
dla  Samorządowego  Przedszkola  Krasnala  Hałabały  w Wielopolu  Skrzyńskim  w I półroczu
2024 r. podzielony na trzy części.  Dla części I Owoce, warzywa, produkty mleczne, produkty
zbożowe,  pozostałe  artykuły  spożywcze  wybrano  ofertę  Firmy Handlowej SMYK  Cabaj
Matylda  z Niedźwiady w kwocie 126.273,40 zł.  Dla części II Pieczywo i wyroby piekarskie
wybrano ofertę Firmy Handlowej SMYK Cabaj Matylda z Niedźwiady w kwocie 20.422,80 zł.
Dla części III  Mięso, wyroby mięsne i z drobiu  wybrano ofertę Firmy Handlowej  Domicela”
Sp. z o.o. z Jasła w kwocie 21.127,50 zł.

—  W dniu 30 listopada 2023 r. został ogłoszony przetarg na utrzymanie zimowe dróg na terenie
Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  w sezonie  zimowym  2023/2024.  W  wyniku  rozstrzygnięcia
postępowania przetargowego wybrano wykonawcę Wrona BRT Paweł Wrona  z Niedźwiady
dla obszaru nr 3 i 4.

—  W dniu 1 grudnia 2023 r. został ogłoszony przetarg na zadanie pn. „Poprawę bezpieczeństwa
mieszkańców gminy Wielopole Skrzyńskie poprzez przebudowę dróg.  Otwarcie ofert nastąpi
jutro po godz.  1230.  Pan Wójt  podał  wszystkie  drogi  uwzględnione w niniejszym przetargu
z  podziałem  na  trzy  części.  Podał  również  wysokość  środków  jakie  Gmina  Wielopole
Skrzyńskie  posiada  na  tą  inwestycję  –  6.822.000,00 zł,  w tym 6.5  mln  zł  dofinansowania
z Polskiego Ładu i 5% z budżetu gminy. Kosztorys inwestorski sięga ponad 8 mln zł, wobec
czego prawdopodobnie trzeba będzie obcinać, ale to zależy od złożonych ofert. 

—  W  dniu  11  grudnia  2023  r.  ogłoszony  został  przetarg  na  świadczenie  usług  w zakresie
publicznego transportu zbiorowego dla Gminy Wielopole Skrzyńskie w okresie od stycznia do
grudnia 2024 r. W zakres zadania wchodzą linie autobusowe:
• L1- Wielopole – Brzeziny Góra Grudna przez Pogwizdów, Berdechów, Bukowinę; 
• L2 - Wielopole – Wielopole przez Broniszów;
• L3 - Wielopole Skrzyńskie – Strzyżów przez Nawsie; 
• L4 - Wielopole Skrzyńskie – Strzyżów przez Wiśniową. 
Otwarcie ofert nastąpiło 19 grudnia 2023 r. Złożone zostały oferty przez 4 oferentów. Oferty są
w trakcie weryfikacji.

—  W dniu 20 grudnia 2023 r. został ogłoszony przetarg na wyposażenie Szkoły Podstawowej im.
Karola Olszewskiego w Broniszowie.  Otwarcie ofert  nastąpi 12  stycznia  2024 r.  Zamówienie
zostało podzielone na następujące części:
• Część nr I – wyposażenie różne;
• Część nr II – sprzęt elektroniczny i AGD; 
• Część nr III – wyposażenie w meble z montażem;
• Część nr IV – wykonanie rolet okiennych z montażem;
• Część nr V – meble w zabudowie na wymiar;
• Część nr VI – rozbudowa sieci monitoringu;
• Część nr VII – trybuna wewnętrzna na wymiar z montażem.
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—  Zorganizowana została  Harcerska  Gwiazdka z  Nieba,  do której  przyłączyli  się  pracownicy
Urzędu Gminy Wielopole Skrzyńskie,  Zespołu Obsługi Szkół i  Przedszkola oraz Gminnego
Ośrodka Pomocy Społecznej. W ramach akcji z przeprowadzonej zbiórki pieniężnej zakupiono
żywność,  którą przekazano organizatorom –  Związek Drużyn ZHP Ropczyce oraz Stowarzy-
szeniu „Równać Szanse”. 

—  W dniu 11 grudnia 2023 r.  odbył się  kiermasz  świąteczny, na którym można było zakupić
niepowtarzalne, własnoręcznie wykonywane ozdoby oraz stroiki bożonarodzeniowe. Kiermasz
nie  cieszył  się  powodzeniem,  mało  osób  było  zainteresowanych,  dlatego  w  przyszłości
kiermasz należy organizować w inny sposób.

—  W dniu  15  grudnia  2023  r. odbyła się projekcja filmu dokumentalnego „Ostatnia wieczerza
w  Wielopolu.  POWRÓT”  Krzysztofa  Miklaszewskiego,  po  której  odbyło  się  spotkanie
wspomnieniowe dotyczące  wydarzenia  z  15 grudnia 1983 r.,  czyli  wystawionego spektaklu
„Wielopole  Wielopole”  w  kościele  w  Wielopolu  Skrzyńskim  i  symboliczna  wieczerza,
w nawiązaniu do tradycji w 40 rocznicę tegoż wydarzenia w Wielopolu Skrzyńskim.

—   Z  okazji  Świąt  Bożego  Narodzenia  Pan  Wójt  w  imieniu  Samorządu  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie złożył wszystkim życzenia świąteczne.  

5.  Zapytania dotyczące informacji przedstawionych przez Wójta Gminy.

Pani  Beata Wiśniewska – radna,  sołtys  sołectwa Brzeziny pytała  o drogi  zgłoszone na
komisji  9  listopada  2023  r.  do  Polskiego  Ładu,  które  nie  znalazły  się  na  liście  do  przetargu.
W imieniu mieszkańców pytała kiedy drogi te będą realizowane – dot. droga na Ziarnika, droga na
Chmurę,  droga  na  Bogdana  Ludwina  i  droga  na  Bożenę  Krawiec.  Mieszkańcy  wielokrotnie
interweniowali o te drogi do Pana Wójta i mieli obiecane, że zostaną zrealizowane z Polskiego
Ładu. Prosiła, aby wytłumaczyć mieszkańcom czy jest nadzieja, że w nowym roku będą projekty na
drogi. Prosiła o ich uwzględnienie.

Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie odpowiedział, że na komisji było
więcej dróg zgłoszonych i nikomu nie obiecywał, że akurat te drogi będą realizowane w ramach
Polskiego Ładu. Drogi wykazane w przetargu według kosztorysu inwestorskiego wycenione zostały
na ponad 8 mln zł, natomiast na ich realizację mamy 6,9 mln zł. Najprawdopodobniej drogi będą
wyrzucane  z  tych  wykazanych  do  przetargu.  Przypomniał,  że  w roku  ubiegłym w Brzezinach
zostało wykonanych dróg za ponad 8 mln zł. Zaznaczył, że nie możemy wykonywać dróg tylko
i wyłącznie w Brzezinach. Pan Wójt nie dał żadnego zapewnienia, że drogi wymienione przez panią
sołtys zostaną wykonane w roku następnym, bo też nie  wie jakie  będą możliwości  pozyskania
środków na drogi, a z budżetu gminy nie ma z czego finansować dodatkowych dróg.

Pani Beata Wiśniewska drążyła dalej temat. Prosiła, aby Wójt wyjaśnił dlaczego te a nie
inne drogi zostały wybrane do Polskiego Ładu. Zwróciła uwagę na to, że mieszkańcy Pogwizdowa
w listopadzie 2022 r. złożyli pismo z przeszło 120 podpisami, angażowali się w drogę, podejmowali
prace na tej drodze i czują się urażeni, że ta ich droga nie została uwzględniona. Dodatkowo jest
tam osoba niepełnosprawna, która jeździ na dializy. Podobne urażona jest też Pani Bożena Krawiec,
która zwraca się o drogę.
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Pan Wójt pytał które drogi z Brzezin wyrzucić, a wpisać na to miejsce inne.

Pani  Beata  Wiśniewska  odpowiedziała,  że  nie  chce  wyrzucać  jakiejkolwiek  drogi.
Apelowała, aby pomyśleć o tych, którzy od dawna proszą o drogi, żeby też im poprawić warunki
dojazdu  i  równo traktować.  Mówiła,  że  o  tych  drogach  z  Wójtem wstępnie  rozmawiała  przed
komisją.

Pan Wójt mówił,  że gdybyśmy chcieli  mieszkańców równo traktować to żadnych dróg
trzeba by nie robić nigdzie tylko w Brzezinach. Wszystkie drogi z Brzezin ujęte do przetargu były
wymieniane podczas tych rozmów. Zaznaczył, że jest skłonny wykonywać maksymalną ilość dróg,
żeby tylko dostać na to środki.    

6. Interpelacje i zapytania radnych.

Nikt z radnych nie złożył pisemnej interpelacji.

7. Wnioski i sprawy różne.

Pan Tadeusz Kopala – radny z Wielopola  Skrzyńskiego poruszył  temat  zabezpieczenia
przed ochlapywaniem domu znajdującego się bardzo blisko wybudowanego chodnika przy drodze
wojewódzkiej na Rzegocinie. Mówił, że zamontowane zostały bariery i posadzone tuje, jednak nie
chronią budynku przed jego niszczeniem. Wnioskował o poczynienie starań, żeby ten dom nie był
niszczony przy roztopach.

Pani  Maria  Żywot – radna,  sołtys  sołectwa Nawsie w imieniu własnym,  mieszkańców
i radnych z Nawsia podziękowała za inwestycje zrealizowane, w realizacji i  które jeszcze będą
robione. Złożyła również życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku.

Podziękowania za wykonane inwestycje  w Broniszowie na ręce Wójtów złożyła sołtys
Pani Sławomira Marciniec. Za prace podziękowała również Radzie Gminy, pracownikom Urzędu
Gminy i nauczycielom. Następnie złożyła życzenia świąteczne.

Kolejno głos zabrał Pan Rafał Pająk – mieszkaniec Wielopola Skrzyńskiego. Przypomniał,
że składał wniosek o przeprowadzenie kontroli inwestycji pn. „Przebudowa drogi wewnętrznej na
działce nr 1947/1 w Wielopolu Skrzyńskim”. W wyniku przeprowadzonej kontroli Rady Gminy
wyszło, że inwestycja prowadzona jest w oparciu o art. 29 § 4 pkt 4 ustawy Prawo budowlane –
utwardzenie gruntów na działkach budowlanych. Poinformował, że według posiadanej przez niego
wiedzy i dokumentacji ww. artykuł pozwala budować obiekty budowlane jako dodatek do obiektów
już  istniejących  tylko  i  wyłącznie  na  działkach  budowlanych.  Powstały  obiekt  nie  powstał  na
działce  budowlanej  tylko  na  działce,  która  jest  drogą,  wobec  czego  inwestycja  nie  mogła  być
realizowana w oparciu o ten artykuł. Ciąg pieszo jezdny stanowi obiekt liniowy, który powinien być
wykonywany w oparciu o pozwolenie na budowę albo przynajmniej na zgłoszenie, skoro Urząd
Gminy  nazwał  inwestycję  przebudową  drogi  wewnętrznej.  Tego  Urząd  nie  zrobił.  Następnie
zaznaczył, że prace związane z budową oświetlenia na tej działce nie rozpoczęły się 1 czerwca, bo
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na przełomie kwietnia i maja 2022 r. Urząd na swoich stronach internetowych zamieścił zdjęcia
wbudowanych fundamentów słupów oświetleniowych. Zwrócił uwagę na to, że za chwilę pewnie te
zdjęcia  znikną  ze  strony,  ale  posiada  zrzuty  ekranów.  Kolejno  pytał  czy  jest  uzgodnienie
z Gazownią w związku ze zbliżeniem fundamentu słupa oświetleniowego na odległość ok. 30 cm
do  sieci  gazowej.  Poinformował,  że  złoży  ponownie  wniosek  do  Rady  Gminy  o  rozpatrzenie
podstaw budowy tej  inwestycji  oraz  innych mankamentów i  liczy na  wypowiedzenie  się  w tej
sprawie.  Zwrócił  uwagę  Panu  Zastępcy  Wójta  w  kwestii  uwag  do  składanych  przez  niego
wniosków. Mówił, że art. 225 kpa pozwala mu składać wnioski, a jeżeli urągały powadze Urzędu to
trzeba było złożyć wniosek do prokuratury, a nie komentować. Kierując słowa do Pana Zastępcy
mówił, że podobno jest radcą prawnym i nie ma prawa wywierać bądź nie wywierać presji na jego
osobę. Pytał komu Pan Zastępca doradza Urzędowi czy Wójtowi.

Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie udzielił odpowiedzi radnemu Panu
Tadeuszowi Kopali. Mówił, że zadanie realizowane jest zgodnie z dokumentacją. W ocenie Pana
Wójta wszystko co było możliwe zostało wykonane, a nawet więcej – zostały założone bariery,
które chronią przed ochlapywaniem budynku, dodatkowo zostały posadzone przez wykonawcę tuje.
Na chwilę obecną inwestycja nie jest jeszcze skończona, być może te rzeczy ustąpią, bo nie jest
jeszcze wyrównane poszerzenie drogi asfaltowej. Nadmienił, że ewentualnie zgłoszone uwagi będą
rozpatrywane na komisji bezpieczeństwa drogi wojewódzkiej. Następnie podziękował pani sołtys
z Nawsia i z Broniszowa za miłe słowa. Poinformował, że w najbliższym czasie po rozstrzygnięciu
przetargu  będzie  wykonywane  oświetlenie  wzdłuż  drogi  powiatowej  przez  całe  Nawsie,
a w niedługiej przyszłości w związku z otrzymanymi środkami z programu Rozświetlamy Polskę
będą wymieniane lampy na energooszczędne. Wspomniał o konieczności budowy chodnika przy
drodze powiatowej w Nawsiu i skardze napisanej przez 9-tkę radnych do Rady Powiatu, że Wójt
w zły sposób się o te inwestycje upomina i radni się z tym nie utożsamiają.

W kwestii poruszonych spraw przez Pana Rafała Pająka głos zabrał Pan Zastępca Wójta –
Łukasz  Dziok.  Prosił  Pana  Przewodniczącego  o  dopełnienie  formalności  i  poinformowanie
obecnego mieszkańca o wyrażeniu zgody na publikację jego wypowiedzi w związku z udziałem
w Sesji Rady Gminy, aby uniknąć ewentualnej skargi do RODO. Pytał również czy wyraża zgodę,
aby mówić o wielu składanych przez niego do Urzędu Gminy wnioskach.

Pan  Rafał  Pająk  wyraził  zgodę  na  przetwarzanie  danych  osobowych  w  związku
z uczestnictwem w Sesji Rady Gminy. Natomiast nie wyraził zgody na mówienie o składanych
przez niego wnioskach, ale ustosunkowanie się do złożonych pytań. 

Pan  Zastępca  Wójta  wyjaśnił,  że  uprawnienia  radcy  prawnego  posiada,  ale  nie  jest
w Urzędzie Gminy zatrudniony na etacie radcy prawnego tylko Zastępcy Wójta i Sekretarza Gminy.
Pomoc prawną dla Urzędu świadczą dwie panie radce prawne. Pytał Pana Pająka po co to słowo
„podobno”, skoro podał jego wpis do izby radców prawnych. Mówił,  że stara się doradzać jak
najlepiej, chociaż nie ze wszystkimi potrafi się porozumieć. W kwestii przedmiotowego wniosku
wyjaśnił,  że  działka  1947/1  należy  do  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  i  przebiega  nieopodal
własności Pana Pająka. Została utwardzona kostką brukową w 2022 r. i wykonano oświetlenie tej
drogi. Środki na realizację tej inwestycji pozyskane zostały ze szczepień. Na szczegóły odpowiadać
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nie będzie, bo nie jest uczniakiem. Od czasu realizacji tej inwestycji, Pan Pająk składa setki pytań,
na które Urząd w dużej mierze odpowiada albo odmawia odpowiedzi. Pytał Pana Pająka czym się
kieruje i jakie ma powody, że kwestionuje i podważa inwestycję wykonaną na działce gminnej,
która służy mieszkańcom.  

Pan Rafał Pająk domagał się odpowiedzi na przedstawione zagadnienia. 

Pan Zastępca Wójta mówił, że sesja nie służy, żeby wypytywać o szczegóły inwestycji.
W tej sprawie wypowiedział się  na Komisji Rewizyjnej. 

Pan Rafał Pająk stwierdził, że polemika nie ma sensu. Wyraził nadzieję, że komisja przy-
chyli się do następnego jego wniosku i pozwoli przedstawić zgromadzoną dokumentację.

Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponował Panu Pająkowi, aby pytania skierował na
piśmie do Rady Gminy. Zapewnił,  że wnioskodawca zostanie zaproszony na komisję,  na której
będzie rozpatrywany ponownie jego wniosek.

Radny Pan Tadeusz Kopala dodał, że chciałby być powiadomiony o komisji, jeżeli taka
będzie w sprawie niszczenia domu na Rzegocinie. Zwrócił ponadto uwagę Panu Wójtowi, który
mówił, że nie przysługują tej pani tuje, a w projekcie jest 100 m pasa zieleni.

Pan  Janusz  Kipa  –  radny  z  Glinika  pokłonił  się  Wójtowi  za  wszystkie  inwestycje
wykonane w Gliniku, które mieszkańcy doceniają. Mówił o wykonanych chodnikach. Wspomniał,
że usterka będzie usunięta.

Do powyższego odniósł się Pan Wójt.  Mówił,  że był pas zieleni w projekcie,  ale pani
sugerowała barierki pełne i takie zostały wykonane zgodnie z życzeniem. Zaznaczył, że jeżeli ktoś
ma budynek koło drogi zawsze jest narażony na oddziaływanie tej drogi. Następnie podziękował za
dobre słowo radnemu Kipie.  Poinformował,  że wykonawca zabezpieczy usterki  przy chodniku.
Przekazał również,  że zamontowane wiaty przystankowe wymagają poprawki.  Kolejno odczytał
pismo Starosty Ropczycko – Sędziszowskiego w związku z wnioskiem grypy radnych powiato-
wych,  którzy  chcą  dodatkowych  inwestycji  związanych  z  budową  chodników  przy  drogach
powiatowych we wszystkich gminach Powiatu Ropczycko – Sędziszowskiego. Starosta zwrócił się
do Wójta  z prośbą o dofinansowanie inwestycji  przebudowy drogi powiatowej w miejscowości
Wielopole Skrzyńskie i Nawsie polegającej na budowie odcinka chodnika ok. 195 m stanowiącego
kontynuację istniejącego chodnika w finansowaniu 50/50. Wstępnie odcinek ten został oszacowany
na kwotę 623 tys. zł.  Koszt budowy tego chodnika generują przejścia dla pieszych, wykonanie
dużej  ilości  niezbędnych  umocnień  elementami  betonowymi  z  uwagi  na  warunki  terenowe
i zaprojektowanie przepustu pod koroną drogi.  Odpowiedzi Starosta oczekuje do końca grudnia
w związku  z  wszczęciem procedury  postępowania  o  udzielenie  zamówienia  publicznego  na  to
zadanie. W opinii Pana Wójta jest to nieodpowiednie zachowanie radnych powiatowych, którzy
próbują na koniec kadencji pokazać, że coś chcą zrobić dla swoich mieszkańców. Mówił, że to jest
żart i kpina z mieszkańców Nawsia. Zdaniem Pana Wójta dołożenie 300 tys. zł do odcinka 195 m
chodnika jest niegospodarnością. Zaproponował postarać się o środki zewnętrzne i wspólne środki
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gminy i  powiatu  przeznaczyć na  wkład  własny Starostwa do tej  inwestycji  i  wykonać 1,5 km
chodnika, który jest zaprojektowany w Nawsiu. Pytał radnych o opinię w tej sprawie. Poinformował
również  o  zaprojektowanym  odcinku  1  km chodnika  na  Rzegocinie  brzezińskim oraz  1,2  km
odcinka chodnika w Broniszowie  Nawiązał do zadawanych pytań przez radnego Marcina Świerada
na Sesji  Rady Powiatu, zarzucając mu, że niewiele dla Gminy Wielopole Skrzyńskie zrobił,  bo
przez  długi  czas  chorował  i  brał  dietę.  Nawiązał  ponadto  do  zarzutu  9-tki  radnych,  że  gmina
realizuje zadania powiatu bez uzgodnień z Radą na zasadzie dżentelmeńskiej umowy. Zaprzeczył
temu stwierdzeniu, bo Starosta zwrócił się z pismem czy Gmina Wielopole Skrzyńskie przejmie
odśnieżanie chodników przy drogach powiatowych. Pan Wójt odpisał, że przejmie pod warunkiem,
że będzie więcej inwestycji chodnikowych na terenie Gminy Wielopole Skrzyńskie i że będą one
w finansowaniu 80% powiat 20% gmina. Na to odpowiedzi nie było. Niedawno Starosta odpowie-
dział, że będą realizowane inwestycje, ale w układzie 50/50. Pan Wójt zaznaczył, że odśnieżane są
chodniki powiatowe, z uwagi na wiele telefonów i próśb mieszkańców, bo powiat tego nie robi.
W związku z wyjściem kilku radnych z obrad, Pan Wójt wnioskował o zmianę regulaminu Rady
Gminy i obcinanie diet.      

Radna, sołtys Pani Maria Żywot mówiła, aby dołożyć 300 tys. zł na wykonanie 1,5 km
chodnika, a nie na 190 m.

Pan Tadeusz Opoń – Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę Pani Marii Żywot,
że  nie  rozmawiamy na  temat  realizacji  1,5  km chodnika  tylko  czy  jesteśmy w stanie  dołożyć
300 tys. zł na odcinek 195 m. Po przeliczeniu stwierdził, że 1 m chodnika kosztuje 3,2 tys. zł. Pytał
dlaczego tak drogo? Wyraził sprzeciw wobec finansowaniu kosztów budowy chodnika w układzie
50/50. Mówił, że nie mamy pieniędzy na tak krótki odcinek chodnika.

Pan Zastępca Wójta przekazał wstępną myśl odpowiedzi na niniejsze pismo. Proponował,
aby środki gminy i powiatu złożyć i potraktować na wkład własny do jakiegoś programu i zobowią-
zać Starostwo do złożenia wniosku, jak będą środki, na budowę chodników w naszej gminie.

Pan  Sławomir  Górski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  podkreślił,  że  jest  zawsze  za
chodnikami.  Mówił,  że  zaproponowany pomysł  nie  jest  zły.  Odpowiedź  na  chwilę  obecną jest
poprawna. Zwrócił uwagę na to, że pismo Starosty datowane jest na 8 grudnia i można było je
poruszyć na komisji 13 bądź 18 grudnia, a nie dzisiaj na sesji dzień przez Sesją Rady Powiatu. Na
zakończenie   odniósł się do słów Pana Wójta na temat skargi. Nie zgodził  się z tym, że jest to
skarga ale oświadczenie, wyrażenie opinii. W kwestii słów Pana Wójta, że Pan Marcin Świerad brał
diety, Pan Przewodniczący zaznaczył, że taki jest regulamin w powiecie i nie nam go kwestiono-
wać.  Co  do  zmiany  regulaminu  Rady  Gminy  z  uwagi  na  wychodzenie  radnych  z  sesji,  Pan
Przewodniczący zwrócił  uwagę, że wyszedł nie tylko radny z 9-tki, ale też i z 6-tki. Dodał, że
panowie Wójtowie też nie są punktualni na komisjach czy sesjach.        
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8. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  przyjęcie
protokołu z  obrad LII  Sesji  Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia  29 listopada  2023 r.
Niniejszy protokół został przyjęty przy:

―  13 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się”
przy 13 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (13):
Zofia Bieszczad, Zbigniew Gąsior, Sławomir Górski, Janusz Kipa, Tadeusz Kopala, Janusz

Misiora, Tadeusz Opoń, Rafał Panocha, Piotr Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr
Zięba, Maria Żywot. 

Nieobecni (2):                                                                                                                        
Wiesław Janowski, Krzysztof Majchrowicz.

9. Zamknięcie sesji.

Pan  Sławomir Górski  –  Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział
w sesji i dokonał zamknięcia LIII  Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim. Sesja trwała do
godz. 1314. Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji zapisane na płycie DVD oraz
udostępnione  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  i  na  stronie  internetowej  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie pod adresem: https://www.youtube.com/watch?v=wwsmHqWZWd0

                                                                                                     

Protokołowała:                                                           Przewodniczący Rady Gminy

mgr Beata Ozga                                                                 mgr Sławomir Górski
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	Otwarcie ofert nastąpiło 19 grudnia 2023 r. Złożone zostały oferty przez 4 oferentów. Oferty są w trakcie weryfikacji.
	— W dniu 20 grudnia 2023 r. został ogłoszony przetarg na wyposażenie Szkoły Podstawowej im. Karola Olszewskiego w Broniszowie. Otwarcie ofert nastąpi 12 stycznia 2024 r. Zamówienie zostało podzielone na następujące części:

